

التاريخ : 10 . 03 . 2021

**Messrs. Hotel Establishments General Managers**  
**Circular No. (3) 2021**  
**Subject: Wedding Halls & Mass Events Capacity in Sharjah**

السادة/مدراء المنشآت الفندقية المحترمين  
تعميم رقم (3) 2021  
الموضوع : الطاقة الإستيعابية في قاعات الأعراس و  
الفعاليات في الشارقة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

Greetings from Sharjah Commerce & Tourism Development Authority.

We would like to take this opportunity to thank you for your continued cooperation with SCTDA.

In reference to the above subject, according to the decision of the National Emergency Crisis and Disasters Team in Sharjah, the percentage of attendees at events and party halls must be reduced to **25%** of the capacity.

تهديكم هيئة الإنماء التجاري و السياحي بالشارقة أطيب التحيات، نود بداية أن نتقدم بالشكر و التقدير على تعاونكم الدائم مع الهيئة، و بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، و وفقاً لقرار فريق الهيئة الوطنية لإدارة الطوارئ و الأزمات و الكوارث في إمارة الشارقة، فقد تقرر تخفيض نسبة الحضور إلى **25%** من الطاقة الإستيعابية لقاعات المناسبات و الحفلات.

Kindly follow all the procedures and precautionary measures that were earlier circulated in the **"Sharjah Hotel Establishments Precautionary Operating Guidelines during the Combat against Covid-19 Manual"** and the additional appendix.

وبناء عليه، يجب اتخاذ جميع الإجراءات و التدابير الوقائية التي تم تعميمها سابقاً في "دليل التشغيل الوقائي للمنشآت الفندقية في الشارقة خلال فترة مكافحة كوفيد - 19" و الملحق الإضافي

Kindly note that SCTDA inspectors will be visiting hotel establishments to ensure adherence to these instructions.

يرجى العلم بأنه سيتم تفتيش المنشآت الفندقية و جميع مرافقها من قبل مفتشي الهيئة للتحقق من الإلتزام بهذه التعليمات.

Your compliance with the above is required and please be aware that legal measures will be taken against any violators.

أملين منكم التقيد بما أشرنا إليه تفادياً للإجراءات القانونية التي ستتخذ بشأن المخالفين وفق التشريعات النافذة.

Kind Regards,

وتفضلوا بقبول وافر التحية و التقدير،،،